
YVCiiala

érOmcSlvsz m: KIz4C

Érkezett : ZU `I `l FrR 1 .

Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Átadások Hajdú-Bihar megyében”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt években sok ezer milliárd forintnyi európai uniós és hazai fejlesztési támogatás áll t
rendelkezésre számos területen hazánkban, az oktatástól az egészségügyig, a kutatás-fejlesztést ől a
turisztikáig.
Habár Önök azt mondták, hogy „romokban az ország”, mégis utak újultak meg, egészségháza k
épültek, gyermekeink XXI. századi körülmények között tanulhatnak az ország számos részén.
Nyilván a választások után megváltozott a véleményük, hiszen saját szemükkel láthatták a forráso k
felhasználását, az ország fejlődését, miközben boldogan adtak át olyan fejlesztéseket, melyek mé g
az elmúlt ciklusban készültek el .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Milyen európai uniós forrásból megvalósult fejlesztések átadására került sor Hajdú-Bihar megyébe n
2010. június 1-jét követően napjainkig, illetve milyen átadásokat terveznek az elkövetkezend ő
félévben?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . február 16 .

országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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